

“ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုပျောက်ရေး”

ယူနန်သည်လန်ချမ်းမြစ် မဲခေါင်မြစ် မြစ်ဝှမ်းတလျှောက်ရှိ ဒေသဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကိုပုံမှန်ဆောင်ရွက်နေပါသည်

သတင်းထောက်က မတ်လ(၂၁)ရက် နေ့တွင် ကျင်းပသောလန်ချမ်းမြစ်မဲခေါင် မြစ်ဝှမ်းတလျှောက်ရှိ ဒေသအကျိုးတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးဆွေးနွေးပွဲမှ ရရှိ သောသတင်းများအရ လန်ချမ်းမြစ်မဲ ခေါင်မြစ် မြစ်ဝှမ်းတလျှောက်ရှိဒေသ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး အကျိုးတူပူး ပေါင်းဆောင်ရွက်နေသော ရှေ့တန်း ပြည်နယ်အနေနှင့် ယူနန်ပြည်နယ်သည် အဆိုပါဆောင်ရွက်ချက်ကို အထူးအလေး ထားပါကြောင်း တရုတ်နိုင်ငံတော်က စီစဉ်ချမှတ်ထားသည့်အတိုင်း လက်တွေ့ အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်နိုင်ရန် ကြိုးစားနေကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးအတွက် တရုတ်နိုင်ငံ မှ အကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် စံပြုစီမံကိန်းကို ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေ ကြောင်း၊ မဲခေါင်မြစ်ဝှမ်းနိုင်ငံများနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေးအတွက် အကြံ များဖလှယ်ခြင်းတွင်ပါဝင်တက်ရောက်ခဲ့ သည်။ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် လုပ်ငန်းများအတွက် တိုးတက်မှုများရရှိ ခဲ့ကြောင်းသိရပါသည်။

လေ့လာစစ်စမ်းမှုများအရသိရသည် မှာ ယူနန်ပြည်နယ်သည် ဗီယက်နမ်၊ လာအို၊ မြန်မာစသည့်(၃) နိုင်ငံများနှင့် ကုန်းမြေချင်းထိစပ်လျက်ရှိပြီး တရုတ် နိုင်ငံနှင့်တောင်အာရှ၊ အရှေ့တောင် အာရှသို့ဆက်သွယ်သော အဓိကလမ်း ပန်းဆက်သွယ်ရေး အချက်အချာတစ်ခု နှင့် အရေးကြီးသော ပြတင်းပေါက်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ တရုတ်နိုင်ငံ အိန္ဒိယသမုဒ္ဒရာ သို့သွားသော အနီးဆုံးကုန်းလမ်းကြောင်း ကြီးဖြစ်သည်။ ယူနန်ပြည်နယ်အပြည် ပြည်ဆိုင်ရာ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး နှင့်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးစင်တာမှ တာဝန် ယူ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်

သော မြန်မာနိုင်ငံဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ ချရေးအတွက် တရုတ်နိုင်ငံမှအကျိုးတူပူး ပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် စံပြုစီမံကိန်း သည် တရုတ်သမ္မတနိုင်ငံအတွက် နန်နန် (တောင်ပိုင်း-တောင်ပိုင်း) အကျိုးတူ ပူး ပေါင်းဆောင်ရွက်မှုစာပွဲပိုင်းဆွေးနွေးပွဲ ပေါ်တွင် ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံများကို ကူညီ ထောက်ပံ့ပေးသည့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ ချရေးစီမံကိန်း-၁၀၀-အနက်တစ်ခုအပါ အဝင်ဖြစ်သည်။ လန်ချမ်းမြစ်မဲခေါင် မြစ်ဝှမ်းတလျှောက်ရှိ ဒေသဆင်းရဲ နွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး အကျိုးတူပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ခြင်း၏ အရေးပါသောအပိုင်း ကဏ္ဍတစ်ခုလည်းဖြစ်သည်။ အဆိုပါစီမံ ကိန်းသည် ကျေးရွာအခြေခံအဆောက် အဦများတည်ဆောက်ခြင်း၊ အများ ပြည်သူဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း၊ လူနေမှု ဘဝမြှင့်တင်ရေး၊ စွမ်းအားမြှင့်တင်ရေး၊ စစ်ဆေးအုပ်ချုပ်ရေးစသည့် တည် ဆောက်မှုလုပ်ငန်းများပါဝင်သည်။ ဒေသ ဓလေ့နှင့်လျော်ညီအောင် လုပ်ဆောင် ခြင်း၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုဖြေရှင်းခြင်းကို နည်းလမ်းများ ရှာဖွေလုပ်ဆောင်မည်။ ရေအသုံးပြုခြင်း၊ လျှပ်စစ်မီးအသုံးပြု ခြင်း၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးစသည့် ပြည့်သူ့ရေးရာပြဿနာများကို အဓိက ထားဖြေရှင်းပေးမည်။ ယခုလက်ရှိတွင် အဆိုပါစီမံကိန်းကို စတင်အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ပြီဖြစ်သည်။ ယူနန် ပြည်နယ်သည် အမြဲတမ်းတာဝန်ထမ်း ဆောင်သောဝန်ထမ်းများကို မြန်မာ နိုင်ငံသို့စေလွှတ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံသက် ဆိုင်ရာဌာနများနှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်ရေးစီမံကိန်းစီမံအုပ်ချုပ်မှုရုံးခန်းကို ဖွဲ့စည်းထားကာ ယူနန်ပြည်နယ်နှင့် တရုတ်နိုင်ငံ၏ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချ ရေးအတွက်အကြံနှင့် အကောင်အထည်

ဖော်ဆောင်မှုများကို မြန်မာနိုင်ငံသို့မျှ ဝေပေးရန်လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ သက်ဆိုင်ရာဌာနများ၏ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျှော့ချရေး စွမ်းဆောင်နိုင်မှုများကို အကူအညီဖြင့် မြှင့်တင်ပေးရန်လည်း ကောင်း၊ တရုတ်နိုင်ငံ၏တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးမှု အောင်မြင်မှုရလဒ်များကို မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်သူလူထုအတွက် အကျိုးပြုသွားစေ ရန်လည်းကောင်း မျှော်လင့်ထားပါ သည်။

လက်တွေ့စမ်းလေ့လာမှုများတွင် ယူနန်ပြည်နယ်သည် တည်နေရာအား သာချက်ကိုပြီးပြည့်စုံအောင် ပေါ်လွင် စေသည်။ နယ်စပ်ဒေသဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု လျှော့ချရေးလုပ်ငန်းများ၊ မဲခေါင်မြစ်မြစ် ဝှမ်းဒေသခွဲနိုင်ငံများနှင့်အတူ အားသာ ချက်ရှိသော အထွက်ကောင်းမွန်သော စိုက်ပျိုးရေးများလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ မျိုး ကောင်းစိုက်ပျိုးခြင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးနည်း ပညာသင်ကြားပို့ချခြင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးထွက် ကုန်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးစသည့် ကဏ္ဍ များတွင် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ကြ “ပြည်ပသို့လျှောက် လှမ်းခြင်း”နှင့် “ပြည်တွင်းသို့ဖိတ်ခေါ် ခြင်း”ဟူသောစနစ်၊ ခေတ်မှီသောလက် တွေ့ကျသုံး စိုက်ပျိုးရေးနည်းပညာ အသစ်များ၊ မျိုးနွယ်အသစ်များနှင့်ဈေး ကွက်များကို ပြည်ပသို့သယ်ဆောင်သွား စေသကဲ့သို့ နိုင်ငံခြားသားများကိုယူနန် သို့ဖိတ်ခေါ်သည်။ အတန်းတွင်းသို့အိုရီ များကိုသင်ကြားပေးခြင်းနှင့် လက်တွေ့ စိုက်ပျိုးမှုသင်ကြားပို့ချပေးခြင်းဖြင့် တရုတ် နိုင်ငံ၏ စိုက်ပျိုးရေးနည်းပညာများကို လက်ဆင့်ကမ်းပေးသည်။ နယ်ပယ် ကျယ်ပြန့်သောလက်တွေ့အကောင်အထည် ဖော်ဆောင်သော စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်း



ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး အကျိုးတူပူး ပေါင်းဆောင်ရွက်မှုစီမံကိန်းများဖြင့် မဲ ခေါင်မြစ်မြစ်ဝှမ်းတလျှောက်ရှိ နယ်စပ် ဒေသ၏ စီးပွားရေးလူမှုရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် မှုအတွက်တွန်းအားများဖြစ်ထွန်း စေ သည်။ လူမှုရေးပတ်ဝန်းကျင်ကိုတည်ငြိမ် စေပြီး မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးဆွဲမှုအန္တရာယ် ကိုပျောက်စေနိုင်သည်။ တောင်သူ လယ်သမားများ၏ဝင်ငွေကို တိုးမြှင့်စေ ပါသည်။ ဆင်းရဲနွမ်းပါးသော ပြည်သူ လူထု၏ တကိုယ်ရည်စွမ်းဆောင်ရည် များကိုမြှင့်တင်ပေးနိုင်သည်။ နှစ်ဦးနှစ် ဖက်စလုံးသည် အပြန်အလှန်ကူညီပေး သည့်စည်းလုံးချစ်ကြည်ကြသော အကျိုး တူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်းများထဲ တွင် ရိုးရာချစ်ကြည်ရေးများကို ပိုမိုမြှင့် တင်ပေးသည်နှင့်အတူ ကောင်းမွန်သော ပတ်ဝန်းကျင်ကို ဖန်တီးပေးနိုင်သည်။ နောက်တစ်ဆင့်အနေနှင့် ယူနန် ပြည်နယ်သည် ယူနန်နှင့်လန်ချမ်းမြစ် မဲခေါင်မြစ် မြစ်ဝှမ်းဒေသဆင်းရဲနွမ်းပါး မှုလျှော့ချရေးအကျိုးတူပူးပေါင်းဆောင် ရွက်မှုတွင် အရေးပါသောနေရာနှင့်ရှေ့

တန်းပြည်နယ်အနေနှင့် ဆက်လက်ရပ် တည်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ခေတ်အဆက် ဆက်လက်ဆင့်ကမ်းလာသော မဲခေါင် မြစ်မြစ်ဝှမ်းဒေသနိုင်ငံများ၏ ရိုးရာချစ် ကြည်ရေးများ၊ စီးပွားရေးကူးသန်းရောင်း ဝယ်ရေးနှင့် အသွားအလာများပြားခြင်း စသည့်အားသာချက်များဖြင့် လန်ချမ်း မြစ် မဲခေါင်မြစ် မြစ်ဝှမ်းတလျှောက်ရှိဒေသ ဆင်းရဲနွမ်းပါးခြင်းလျှော့ချရေး အကျိုး တူပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု နည်းလမ်း အသစ်များ၊ စနစ်သစ်များ၊ ဖြေရှင်းမှု နည်းလမ်းအသစ်များကို အဆက်မပြတ် တွေးတော ထုတ်ဖော်သွားမည်ဖြစ်သည်။ ဒေသအတွင်း ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ ချရေး ချမ်းသာကြွယ်ဝမှုရရှိရေး ပေါင်း ကူးတံတားကိုတည်ဆောက်ပြီး ငြိမ်းချမ်း မှုဖွံ့ဖြိုးမှုရရှိစေသော သံတမန်အဖြစ် မဲခေါင်မြစ် မြစ်ဝှမ်းတလျှောက်နိုင်ငံများ ၏ ပြည်သူလူထုများအတွက် တရုတ် နိုင်ငံ၏ စီးပွားရေးလူမှုရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် မှုရလဒ်များကို မျှဝေပေးနိုင်ရန် မျှော် လင့်ပါသည်။ သတင်းထောက် ဟူရှောင်ယုံပုံ



ယူနန်ရုပ်ရှင်ဇာတ်ကား "A Roar Of Wolf Troops" သည် အမေရိကန်နိုင်ငံရုပ်ရှင်ပွဲတော်တွင်စာရင်းဝင်ဆုချီးမြှင့်ခံရ

နယူးယောက်စံတော်ချိန် မတ်လ (၃)ရက်နေ့တွင်ကျင်းပသော (၇)ကြိမ် မြောက် အမေရိကန်နိုင်ငံ နယူးယောက် ဆောင်းရာသီရုပ်ရှင်ဆု အပြည်ပြည်ဆိုင် ရာရုပ်ရှင်ပွဲတော်တွင် ယူနန်ဇာတ်ကား 《A Roar Of Wolf Troops》 သည် အကောင်း ဆုံးဇာတ်ကားဆုစာရင်းနှင့် အကောင်း ဆုံးမင်းသမီးသရုပ်ဆောင်ဆုစာရင်းဝင် ရောက်ခြင်းချီးမြှင့်ခံရသည်။ ရုပ်ရှင်ပွဲ တော်တွင် 《A Roar Of Wolf Troops》 ဇာတ်ကားကို မြောက်အမေရိကတွင် ရုံ

တင်ပြသမည့်ဇာတ်ကားအဖြစ် ကော်မတီ မှရွေးချယ်ခဲ့ပြီး ဖေဖော်ဝါရီလ(၂၅)ရက် နေ့တွင် မြောက်အမေရိကတွင်ရုံတင်ပြ သခဲ့သည်။ အမေရိကန်မီဒီယာများက 《A Roar Of Wolf Troops》 ဇာတ်ကား၏ ပုံပြင်ထွက်ပေါ်လာခြင်းအကြောင်း၊ ဇာတ် ကောင်များသတ်မှတ်ခြင်းအကြောင်း၊ ဇာတ်ကားထဲတွင် ကျွန်ုပ်တို့ရင်းရင်းသားများ က ရန်သူများကို ခုခံတိုက်ခိုက်ခြင်း အကြောင်း၊ စန်ချီ၏ ဒဏ္ဍာရီစံသောပုံ ပြင်အကြောင်း စသည်များအပေါ် ၎င်း

ဇာတ်ကား၏ အဓိကဖန်တီးသူဝမ်ယုံကို (၃)ကြိမ်တိုင်တိုင် အင်တာဗျူးမေးမြန်း ခဲ့ပါသည်။ နောက်ဆုံးတွင် အဆိုပါဇာတ် ကားသည် အကောင်းဆုံးဇာတ်ကားဆု စာရင်း၊ မင်းသမီးသရုပ်ဆောင်ရွှင်တုံ မေသည်အကောင်းဆုံး မင်းသမီးသရုပ် ဆောင်ဆုစာရင်း ဝင်ရောက်ခြင်းချီးမြှင့် ခံရသည်။ သတင်းထောက် လီရွှေချစ်

ယူနန်တွင် ပထမဆုံးသော ပရော်ဖက်ရှင်နယ်မာရသွန် ကလပ်ကိုတည်ထောင်ခဲ့

ယူနန်တွင် ပထမဆုံးသော ပရော် ဖက်ရှင်နယ်မာရသွန်ကလပ်ကို ကူမင်း မြို့တွင် တည်ထောင်ခဲ့သည်။ အဆိုပါကလပ်မှာ ယူနန်ဖေရွှင်မာ ရသွန်ကလပ်ဖြစ်ပြီး ပရော်ဖက်ရှင်နယ်

မာရသွန်ထူးချွန်သော အားကစားသမား များအတွက် ရေရှည်လေ့ကျင့်စရိတ်များ၊ နည်းပညာများ၊ ဆေးကုသမှုအာမခံချက်၊ နိုင်ငံခြားတွင် စုပေါင်းလေ့ကျင့်ခြင်း စသည်များကို ထောက်ပံ့ပေးခြင်းဖြင့်

ပြည်တွင်းပြည်ပြိုင်ပွဲများတွင် အား ကစားသမားများ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ခြင်း အတွက်အထောက်အကူပြုပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သတင်းအရသိရှိပါသည်။ ယူနန်ဖေရွှင်မာရ သွန်ကလပ်

သည် တရုတ်နိုင်ငံမီတာရှည်မာရသွန် အပြေးသမား၊ ယူနန်ပြည်နယ် athletics နည်းပြဆရာခေါင်းဆောင် ကျမ်းကော်ဝေဗွီဆောင်ပြီး တရုတ် ပြည်တွင်း ထိပ်တန်းနာမည်ကျော်မာရ

သွန်အားကစားသမားများကို စုစည်း ထားကြောင်း သိရပါသည်။ သတင်းထောက် ရွှေရမ်ရမ်